
Protokół nr 66/2014

posiedzenia Komisji Komunalnej

Rady Miasta Luboń

z dnia 27 maja 2014 roku.

Obecność zgodnie z listą obecności [ zał. nr. 1 ]

Porządek posiedzenia:

1. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetowej Miasta Luboń na rok 2014.

2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Luboń

na  lata 2014 - 2024

3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu  korzystania z wybiegu dla psów, 

zlokalizowanego na terenie Miasta Luboń.

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia aktualizacji „Miejskiego Programu Rewitalizacji

dla Miasta Luboń”.

5. Wolne głosy i wnioski

6. Przyjecie protokołu nr 65

Ad. 1

Burmistrz Tomaszyk, zgłosił konieczność wymiany elewacji na budynku Przedszkola Nr 1. Wiązać się 

to będzie jednak z pracami dodatkowymi , mianowicie; koniecznością  odwodnienia i remontu piwnicy 

budynku przedszkolnego. Burmistrz zgłosił również konieczność  zwiększenia środków na bieżący 

remont dróg, miedzy innymi na oznakowanie  ulic oraz bariery zabezpieczające i oznakowanie przejścia

dla pieszych na skrzyżowaniu Powstańców Wlkp i Streicha.

Przewodniczący Bielawski  zadał pytanie dotyczące środków na remont Biblioteki Miejskiej.

Burmistrz Tomaszyk odpowiedział, że środki te maja być przeznaczone na remont czytelni dla dzieci   

( sprawę ma sprecyzować  burmistrz Marek).

Radni dyskutowali z burmistrzem Tomaszykiem , nad koniecznością oraz zakresem remontu instalacji 

centralnego ogrzewania w S.P nr 4.

Przewodniczący Bielawski poddał pod głosowanie pozytywne zaopiniowanie uchwały w sprawie 

zmiany budżetowej Miasta Luboń na rok 2014.

Wynik głosowania:  

W głosowaniu wzięło udział     9 radnych. 

Za                                           –  7 radnych

przeciw           –  2 radnych

wstrzymało się od głosu          –  0  radnych



komisja wydała pozytywna opinię.

Ad. 2 

Burmistrz Tomaszyk wyjaśnił komisji, że zmiany w WPF wynikają z korekt księgowych, spowodowanych

limitem zobowiązań miasta.

Przewodniczący Bielawski poddał pod głosowanie pozytywne zaopiniowanie uchwały w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Luboń na  lata 2014 - 2024

 

Wynik głosowania:  

W głosowaniu wzięło udział     9 radnych. 

Za                                           –  6 radnych

przeciw           –  3 radnych

wstrzymało się od głosu          –  0  radnych

komisja wydała pozytywna opinię.

Ad. 3

Przewidywana lokalizacja wybiegu to Wzgórze Papieskie. Ta inicjatywa miasta, będzie miała wsparcie 

finansowe ze strony prywatnego sponsora oraz  spółki Kom-Lub.

Przewodniczący Bielawski poddał pod głosowanie pozytywne zaopiniowanie Regulaminu  korzystania

z wybiegu dla psów, zlokalizowanego na terenie Miasta Luboń.

Wynik głosowania:  

W głosowaniu wzięło udział     9 radnych. 

Za                                           –  9 radnych

przeciw           –  0 radnych

wstrzymało się od głosu          –  0  radnych

komisja wydała pozytywna opinię.

Ad. 4

Zmiana zgłoszona została przez  Spółdzielnie Mieszkaniową Lubonianka a umożliwi ona realizację 

programu „Zielone ogrody” i umożliwi ter modernizację budynków osiedla. Zaktualizowano również listę 

zabytków.

Przewodniczący Bielawski poddał pod głosowanie pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały w 

sprawie przyjęcia aktualizacji „Miejskiego Programu Rewitalizacji dla Miasta Luboń”.

Wynik głosowania:  



W głosowaniu wzięło udział     9 radnych. 

Za                                           –  8 radnych

przeciw           –  0 radnych

wstrzymało się od głosu          –  1  radnych

komisja wydała pozytywna opinię.

Ad. 5 

Radny Kędra zapytał burmistrza remont nawierzchni ul. Rivoliego. Burmistrz odpowiedział, że przetarg 

na naprawę nie został jeszcze rozstrzygnięty. Mając również na uwadze, zamkniecie wiaduktu na ul. 

Powstańców Wlkp (prace remontowe) a co za tym idzie, zwiększenie natężenia ruchu na ul. Rivoliego, 

burmistrz zaproponował radnym, by remont odbył się  kompleksowo w październiku br.

Radni dyskutowali nad koniecznością zmiany organizacją ruchu na ulicach Rivoliego, Niepodległości i 

Przemysłowej, na czas zamknięcia wiaduktu.

Radny Samulczyk zapytał o sprawę wniosku pana Mizerki ( posiedzenie komisji nr 60 z dnia 24 lutego 

br. Zał. Nr 2) Burmistrz Tomaszyk, stoi na stanowisk, że dopóki właściciel gruntu nie zdeklaruje się co 

do przeznaczenia tego terenu, rada nie powinna śpieszyć się z przystąpieniem do zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania terenu. Natomiast  wykup przedmiotowego gruntu przez miasto, nie jest 

możliwy z powodu zbyt wygórowanej ceny.

Radny Bielawski, przypomniał burmistrzowi, że komisja komunalna, przed odbiorem budowlanym 

obwodnicy Polna/Kręta/Poznańska, zgłosiła swoje uwagi, które nadal nie zostały uwzględnione.

Burmistrz powiedział, że spotka się z inspektorem nadzoru i zweryfikuje zastrzeżenia komisji w terenie. 

Aktualnie trwają prace nad przeprojektowaniem trójkątnej wysepki na zbiegu ul. Polnej, Poznańskiej i 

Buczka.

Przewodniczący Bielawski poddał pod głosowanie przyjecie protokołu nr 65
 
Wynik głosowania:  

W głosowaniu wzięło udział   8 radnych. 

W głosowaniu nie brał udziału radny Samulczyk

Za                                           –   7 radnych

przeciw           –  0 radnych

wstrzymało się od głosu          –  1  radnych

komisja przyjęła protokół

Przewodniczący Sekretarz




